
FAU MØTE 27/10 2020 

 

Tilstede: 

Anne Torsvik 1kl 

Siv Helen Vik 2kl 

Silvia Jørgensen 3kl 

Solveig Barmen Johnsen 3kl 

Kjell M. Vik 4kl 

Iselin Monsen 4kl 

Solveig Dowling 5kl 

Leif G. Vik 7kl 

Johnny S Pettersen Avtroppende FAU leder 

Wilhelm Torsvik Påtroppende FAU leder 

Arne Petter Rektor 

 

Rektor ønsker velkommen. Hovedagenda for dette møtet er å få valgt ett FAU styre, så FAU kan 
komme godt i gang med sitt arbeid. 

Rektor forteller at det var sendt ut melding til foreldre med spørsmål om drikke på SFO. Dette er noe 
rektor opplevde det var veldig dårlig tilbakemelding på. Slik det er nå er det ikke drikkepenger i 
betaling til SFO. 

Corona har satt kjepper i hjulene for oss alle dette året i varierende grader. Blant annet ble 17 mai på 
skolen kansellert og erstattet med en kortesje. Denne var flott, og veldig populær, men store deler av 
FAUs inntekter kommer fra 17 mai arrangementet på skolen. Det er satt ned en 17 mai komite for 
2021, og arbeidet i denne gruppen er startet, men dagens situasjon gjør at også neste års feiring går 
en usikker fremtid i møte. Også årets julefeiring vil bli påvirket av corona. Rektor informerer også at 
en må regne med at det ikke blir noen tradisjonell adventstid på Toftøy skule. Julegudstjenesten blir 
digital. Det vil ikke være juleavslutning med foreldre i salen. Dette kan med smittevernsreglene ikke 
la seg gjennomføre. Han håper det kan bli en liten avslutning for elevene, men dette er for tidlig å si 
akkurat nå. 

Denne pandemien har påvirket oss alle, både voksne og barn. Dette er noe rektor også føler kan sees 
i nærområdet. Det har vært episoder hvor eldre barn/ungdommer har oppholdt seg på skolens 
eiendom og kjedet seg. Dette har resultert i at en i det siste har funnet en del knuste flasker og 
småhærverk på skolens eiendom. Rektor presiserer derfor viktigheten av også å få valgt 3 personer til 
et samarbeidsutvalg og skolemiljøutvalg.  

Rektor informerer om en pågående kartlegging som foregår på skolen nå i forhold til klassemiljø og 
skolemiljø. Dette er en kartlegging for å prøve å fange opp om det er noen elever som faller utenfor, 
ikke har venner eller ikke trives på skolen. Rektor sier at kartleggingsverktøyet pr nå ikke er godkjent 
på kommunalt nivå med begrunnelse i personvernet, men at skolen er begynt arbeidet med 
kartleggingen.  



Avtroppende FAU leder, Johnny Stewert Pettersen, informerer om prosessen med gapahuken. Her 
gjenstår det en sekk med pukk som skal bæres opp, men at det egentlig ellers er ferdig. Dette vil 
kunne være et flott tilbud for nærområdet, og rektor og Johnny håper dette er noe som kan brukes 
både i skolesammenheng, på avslutninger og sosiale tilstelninger, samt privat. I området ligger også 
en frisbeegolfbane som er godt brukt av ungdommer.  

Alle 7 klasser har en lovfestet rett til kommunalt fullfinansiert leirskole. Årets 7 klasse skal til Fagerli 
på Geilo løpet av vinteren. 

Klassekontakt for 4 klasse forteller at lærer ønsker få «barnevakten» på banen for å informere om 
nettvett, sosiale medier og da spesielt TicToc. Rektor må undersøke hvordan dette skal kunne 
gjennomføres mtp smittevern. 

Nye FAU styre består av: 

Marianne Bru Kasserer 

Wilhelm Torsvik Leder  

Anne Helen Drange Torsvik Nestleder 

Solveig Dowling Sekretær/Referent 

 

Nye Samarbeidsutvalget og Skolemiljøutvalget består av: 

Anne Helen Drange Torsvik 

Solveig Barmen Johnsen 

Siv Helen Vik 

 

 


